
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Doubravicích. 

ze dne 11. 4. 2023. 

 

Pozn. : v zápise nejsou uváděny akademické tituly. 
Přítomni:, p. Bereznaj, p. Horák, p. Roženský a p. Vogl. 
Nepřítomni: omluvena paní Jandíková 
Hosté:  
, 
 
 
Program jednání 
Dle plánu: Spolupráce s SDH Doubravice 
 
Informace z rady:  
Nový spoj začíná v 7.35 v Doubravicích. 
 
    Nové náměty a připomínky  
-Upravit „přednádraží“-před vstupem do podchodu – při deštivém počasí jsou kaluže 
a bláto. 
 
-Rozhlas v Doubravicích. Hlášení z magistrátu jsou v pořádku, ale z Rosic některé 
reproduktory nejsou slyšet (např. v nové části Doubravic.) 
 
-Vyčištění kanálových vpustí. 
 
-Bylo by možno zjistit, kdy v Doubravicích bude jezdit zametací vůz, aby auta z ulic 
byla na dobu čištění odstraněna. 
 
-Akce SHD Doubravice: 
  Uklízíme Česko 
  22. 4. 2023 Rosická studna 
  Dozor na fotbalovém stadionu 
  Dozor při pálení „čarodějnic“ 
 
     Různé 
 
 
Příští jednání MK: 9. 5. 2023 

 

Zapsal(a): Vogl  

 


